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1111128 高中職生中翻英短文翻譯題目 

 今天晚上，我們要去飯店吃飯。媽媽告訴我，是因為表姊結婚了，我

們要去給她祝福。飯店裡面很多人，第一次看到這種場景的我很興奮。

新郎新娘進場了，我看到穿著新娘禮服的表姊，她真的好漂亮喔，我希

望我以後也可以跟她一樣，當個美美的新娘子。上菜了，我們吃了很多

好吃的東西，還吃到我最愛的龍蝦，今天真的很開心。 

 

祝福 bless   場景 scene   新郎 groom   

新娘 bride    禮服 dress   龍蝦 lobster     
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1111128 高中職生中翻英短文翻譯參考答案 

We were going to have dinner at the hotel. My mother told me that it was 

because my cousin got married and we were going to bless her. There were 

many people in the hotel, and I was very excited to see this scene for the first 

time. There came the bride and groom. I saw my cousin who was in the 

bride’s dress. She was so beautiful. I hoped that I could be like her and be a 

beautiful bride in the future. The dishes were served; we ate a lot of delicious 

food and also ate my favorite lobster. I was really happy today. 

 


